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Yttrande 
 

Remiss Biojet för flyget 
 
För näringslivet i vår region är Trollhättan/Vänersborgs flygplats av stor betydelse. 
Den snabba kommunikationen som flyget innebär mellan Trollhättan och Stockholm 
skapar goda förutsättningar för företagen i vårt område att vara konkurrenskraftiga. 
Det har påvisats i flera utredningar. 
Vi ställer oss positiva till utredningens förslag om att öka inblandningen av 
biodrivmedel i flygbränslet. Vi är också positiva till att produktionen av biodrivmedel 
kan ske i Sverige.  
Det som är viktigt att påpeka är att inblandningen av biodrivmedel och kostnaden för 
detta är en relevant åtgärd till skillnad från den flygskatt som regeringen tidigare 
belastade flyget med. Denna flygskatt landade rätt in i statskassan utan någon som 
helst miljöeffekt och som ledde till att stora delar av norra Sverige blev utan flyg 
under lång tid.  
 
 

Yrkande  
 
Moderaterna yrkar: 
 
Att Kommunstyrelsen antar detta yttrande. 


